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                 ZAPISNIK SA XVI SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA  
 
 
Dana  15.10.2013. godine, s početkom u 18:00 sati, u uredu Udruge održana je XVI 
sjednica Upravnog odbora. Sjednicom je predsjedao predsjednik UO  Marinko Šego, a na 
sjednici su bili članovi UO: Ivan Pavković, Damir Lončar, Pero Lončar te: predsjednik 
Udruge Veljko Lončar, predsjednik NO Branimir Oreč i tajnik Stjepan Bago.  
 
Na sjednici je razmatran slijedeći:  
 
                                            D n e v n i  r e d 
 

1. Informacija o događanjima od prošle sjednice UO (17.06.2013.) 
  

 Načelnik dostavio, na naše traženje,  pojašnjenje oko Autobusnog 
kolodvora: imovinsko pravni odnosi s bivšim vlasnicima nisu riješeni 

 Gransko povjerenstvo za graditeljstvo je na inicijativu i pod sponzorstvom  
Branimira Oreča , održalo jednodnevno druženje sa studentima građevine i 
arhitekture iz Posušja 24. srpnja. 

 Na inicijativu i u organizaciji UGP-a, održana su dva sastanka s 
predstavnicima carine i Uprave za neizravno oporezivanje u uredu 
Općinskog načelnika, a po pitanju Graničnog prijelaza Osoje.  

 Na traženje Općinskog načelnika dostavili smo popis zainteresiranih 
članova UGP-a za snimanje promotivnog materijala u sklopu snimanja 
materijala za Općinu Posušje. Prijavilo se 18 članova. 

 Nazočili smo na gospodarskom forumu Connecto u Mostaru, a tema je bila 
suradnja na gospodarskom planu dijaspore i domaćih gospodarstvenika. 

 Posjetili su nas predstavnici Gospodarske komore grada Mostara i 
prezentirali nam inicijativu za osnivanjem projekta Naša Televizija. 

 Održano je jednodnevno druženje s članovima Gospodarskog kluba 
Zavičajnog društva Posušje u Zagrebu, u Vučipolju kod predsjednika 
Udruge Veljke Lončara. 

 Na poziv Udruge bosanskih Hrvata Prsten, nazočili smo gospodarskom 
forumu održanom u Vitezu 30. kolovoza. 

 Predsjednik Veljko Lončar je pozvao sve članove na jednodnevni izlet 
brodom na Brač. Pozivu se odazvalo petnaestak članova. 
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 Prihvatili smo partnerstvo u projektu Poslovni inkubator ŽZH, kojeg na poziv 
Europske komisije kandidira Razvojna agencija HERAG. Ostali partneri su: 
Vlada ŽZH, Udruga poljoprivrednika ŽZH i Općina Ljubuški. 

 Na poziv vlasnika Grafotiska Stipana Vranješa, nazočili smo svečanosti 
uručivanja prvog odobrenja u BiH za kućno carinjenje uvoznih roba. 
Odobrenje je dobio Grafotisak d.o.o. Grude.  

 Održan edukativni sastanak „Upravljanje ambalažom i ambalažnim 
otpadom“; u općinskoj vijećnici bilo 14 članova, te predstavnici Ekopaka 
(direktorica i str.surad.) i Min. ZO ŽZH. 

 Održana sjednica Nadzornog odbora 

 Novi 38 član: Rudnici boksita 

 Članarinu nije uplatilo 5 članova  
 

2. Izvješće o radu  Upravnog odbora 
 
Prijedlog Izvješća o radu UO je usvojeno i kao takvo bit će proslijeđeno Skupštini 
na daljnje usvajanje. 
 

3. Izvješće o radu Udruge 
 
U raspravi oko Prijedloga Izvješća o radu Udruge sudjelovali su svi nazočni i složili 
se, da je Udruga opravdala očekivanja osnivača i napravila određene pomake u 
poboljšanju poslovnog okruženja, kao i određene povoljnije uvjete poslovanja za 
sve gospodarstvenike u našoj općini, a i u ŽZH, te postala prepoznatljiv subjekt u 
općini i županiji, a i šire. Dokaz tome je i broj članova koji se povećao skoro za tri 
puta od utemeljenja. Udruga danas ima  38 članova, a u narednom periodu 
očekuje se  povećanje članstva. 
 
Osnivanje Granskih povjerenstava je bila dobra odluka Upravnog odbora, ali, 
nažalost, rad nekih povjerenstava nije ispunio očekivanja. Nakon formiranja novog 
Upravnog odbora analiza rada  povjerenstava će biti među prvima na dnevnom 
redu, kako bi se njihov rad sveukupno poboljšao te na taj način aktivirali svi članovi 
Udruge. 
 
Nakon zaključka da se Izvješće nadopuni s ovom primjedbom, isto se usvaja i 
prosljeđuje skupštini na daljnje usvajanje. 

 
4. Financije-informacija 

 
Informacija o stanju imovine i novčanih sredstava na dan 30.09.2013. godine je 
prihvaćena bez primjedbi.  

 
5. Prijedlog izmjena Statuta Udruge 

 
Nakon obrazloženja razloga izmjena Statuta Udruge od strane predsjednika UO, 
Prijedlog izmjena je usvojen kako je i predloženo. Osnovne izmjene sadržane su u  
povećavanju broja članova UO sa sedam na devet članova, a zbog ulaska u UO 
predsjednika i dopredsjednika Udruge po funkciji te mogućnosti ponovnog  biranja 
članova tijela Udruge uzastopno najviše dva puta.   

 
 
 



6. Izborna skupština: prijedlog upravljačkih tijela Udruge 
 

29.10.2013. godine ističe mandat svih članova upravljačkih tijela Udruge: 
Predsjedniku i Dopredsjedniku, Upravnom i Nadzornom odboru. Da ne bi došlo, za 
dvije godine, do potpune promjene svih članova upravljačkih tijela, Upravni odbor 
će predložiti skupštini da se prilikom izbora vodi računa o dva osnovna principa: 
 
      a) zadržati kontinuitet u upravljačkim tijelima 
      b) izabrati neke nove članove 
 
U narednih tjedan dana Predsjednik Udruge i Predsjednik UO obavit će razgovore 
sa Dopredsjednikom i svim članovima sadašnjeg Upravnog i Nadzornog odbora, 
kao i sa nekim potencijalnim novim članovima upravljačkih tijela, a nakon toga će 
Upravni odbor, na narednoj sjednici, formulirati svoje prijedloge i uputiti ih  
skupštini Udruge, koja bi se trebala održati početkom studenoga ove godine, na 
raspravu i usvajanje. 

 
7. Razno 

 
Predsjednik UO se zahvaljuje vlasniku Žana-Commerce Miloradu Ramljaku, na 
pismu kojeg je poslao svim članovima Udruge u kojem je iznio neka svoja 
razmišljanja o Pravilniku o ambalaži i ambalažnom otpadu kao i o ugovoru koji po 
tom pitanju nudi Ekopak kao jedini neovisni operator sustava. 
Ovo je dobar primjer koji bi trebali slijediti i ostali članovi Udruge te svoja 
razmišljanja i prijedloge po pitanjima koja su od zajedničkog interesa ponuditi na 
uvid drugima putem e-maila. 
 
Pravilnik o ambalaži i ambalažnom otpadu trebalo bi razmotriti s nadležnim 
ministarstvom za zaštitu okoliša naše županije te će se naknadno dogovoriti tko će 
i kada organizirati ovaj razgovor. 
 
 
Zapisničar:                                                       Predsjednik UO: 
 
Stjepan Bago                                                   Marinko Šego 
 
 
 
 

       
 

 
  

 
 

 
 

 
 
 
 
                                                                



 


